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در زمان تحریم ها با بانک های »زیرپله ای« کار می کردیم

مدیر كل سیاســی و امنیت بین الملل وزارت امور خارجه در یادداشتی ارتباط كامل كارگزاری بانك های ایرانی با بانك های اروپایی و آسیایی را نیازمند تلاش بیشتر دانست و نوشت: در زمان تحریم ها تمامی ارتباطات 
بانكی ایران با بانك های اروپا و آسیا بتدریج یكی پس از دیگری قطع شدند و فقط چند بانك خیلی محدود كه چون هیچ گونه مراوده خارجی نداشتند، حاضر بودند هر گونه ریسكی را دركار با ایران بپذیرند. این بانك ها 
كه واقعا بانك هایی بودند كه به اصطلاح همكاران بانكی، بانك های زیر پلّه ای محسوب می شدند در اثر كار با ایران البته به ثروت های میلیاردی رسیدند ولی خب اثر آن ایجاد فساد اداری در ایران هم بود، كه از 
جمله به ظهور میلیاردرهای جوان انجامید.  حمید بعیدی نژاد در ادامه با اشاره به اینكه در دوره پس از اجرای برجام و لغو تحریم های بانكی تلاش جدیدی برای برقراری روابط كارگزاری با بانك های خارجی آغاز 

شد، نوشت: تاكنون حدود 300 رابطه كارگزاری میان بانكهای ایرانی و بانك های خارجی از جمله بانك هایی در اروپا برقرار شده است، كه به معنای آن است كه تبادلات ارزی میان بانكهای ایرانی و این بانك ها 
برقرار است. بنابر این طرفهای تجاری ایرانی می توانند از این مبادی انتقالات مالی خود را انجام دهند.  وی در عین حال تاكید كرد: اما ایجاد ارتباط كامل كارگزاری میان بانكهای ایرانی و برخی بانك های معظم 

اروپایی و آسیایی به كار بیشتری نیاز دارد. چرا كه در آن دوره جریمه بانك های بزرگ و معظم اروپایی توسط آمریكا چنان با حدّت و شدّت انجام شده است كه هیچكس قصد كار بانكی با ایران را نكند.

کنارگذاشتن رسایی از پرونده فساد در فوتبال 
ســخنگوی كمیســیون اصل نود مجلس 
شورای اسلامی گفت: محمد علی پورمختار 
رییــس این كمیســیون با صــدور حكمی ، 
عبدالرحمن شــاه حسینی را مسوول پرونده 
فســاد در فوتبال كرد. پیشتر، حمید رسایی 
نماینده مجلس نهم عهده دار این سمت بود. 

مصطفی افضلی فرد افزود: شاه حسینی سمت های معاون اسبق قضایی 
و اجرایی رییس كل دادگاه عمومی و انقلاب تهران و مشــاور عالی ســابق 
رییس فدراســیون فو تبا ل و عضو شورای عالی انضباطی را در پرونده كاری 
خود دارد. وی افزود: پرونده فساد در فوتبال همچنان مفتوح است و بخش 
دوم گزارش آن نیز ارائه خواهد شد كه در مورد مستندات اشخاص حقوقی 
و حقیقی برای ارسال به قوه قضاییه است. افضلی فرد تاكید كرد: آقای شاه 

حسینی به لحاظ حقوقی و تنقیح به قضیه مسلط هستند.

امر به معروف، اولویت کاری سپاه
نماینده ولی فقیه در ســپاه با اشاره به اولویت 
امسال ســپاه در رابطه با تحول و تعالی بیان 
داشــت: موضوع امــر به معــروف و نهی از 
منكر و نیز ایجاد بسترهای لازم برای تحقق 
این فریضه در ســپاه در سه بخش شناخت 
و شناســاندن معــروف و منكر و شــناخت و 

شناســاندن فریضه امر به معروف و نهی از منكر و ایجاد بستر و زمینه اجراء 
فریضه به عنوان اولویت كاری در سپاه پیگیری می شود، لذا در این راستا اگر 
سپاه باید پیش رونده و پیش برنده كشور باشد، الزاماً باید این سه موضوع را در 
دستور كار خود قرار دهد. سعیدی همچنین با اشاره به مسائل سیاسی سال 
جاری تصریح كرد: سال گذشته دو انتخابات خبرگان و مجلس برگزار شد و در 
آینده، كشور درگیر فضای سیاسی انتخابات ریاست جمهوری خواهد بود كه 
در این مسئله سپاه همچنان موضوع روشنگری و بصیرت را ادامه خواهد داد.

باید جلوی اجرای برجام را بگیریم
حمید رسائی با اشاره به تصویب تحریم های 
جدید علیه ایران اعلام كرد: تمامی اعضای 
شــورای نظارت بــر برجام به غیــر از آقای 
روحانی گفته اند كه برجام نقض شده است 
و حتی آقای ظریــف و لاریجانی هم بر این 
نكته تاكید كرده انــد بنابراین ما باید جلوی 

اجرای برجام را بگیریم. 
او اضافه كرد: آقایان باید توضیحاتی روشن ارائه كنند، نه اینكه تنها بر روی 
كاغذ ادعا كنند چــرا كه رهبر انقلاب فرموده اند كــه تحریم ها تنها بر روی 

كاغذ برداشته شده است، 
اما سانتریفیوژهای ما بر روی زمین جمع شده و اورانیوم ها ما نیز بر روی زمین 
كتور بتن ریختیم و اكنون نیز  به روسیه منتقل شده و بر روی زمین در قلب رآ

قصد داریم معادنمان را تعطیل كنیم.

برخی دوستان درباره 
دستاوردهای برجام 

کم لطفی می کنند
وزیــر اطلاعــات گفــت: برخــی دوســتان درباره 
دســتاوردهای برجــام كــم لطفی كــرده و طوری 
عنوان می كننــد كه گویی برجام هیچ دســتاوردی 
بــرای جمهوری اســلامی ایران نداشــته اســت. 
حجت الاسلام ســیدمحمودعلوی در جریان سفر 
به استان خوزستان و در جمع مردم مسجدسلیمان 
اظهــار داشــت: برجــام فشــار ها را از جمهــوری 
اســلامی ایران برداشــت و ایــران هراســی را كه 
سال ها قدرت های جهانی روی آن كار كرده بودند 

خنثی كرد.
علــوی بــا بیــان اینكــه هــم اكنــون بــا رفــع 
محدودیت هــای مالی و اقتصادی، صادرات نفت 
ایران به دو میلیون بشكه در روز رسیده است یادآور 
شد: پیش از توافق هسته ای صادرات نفت تا ۸00 
هزار بشكه در روز رسیده بود و قدرت های جهانی 
قصد داشتند تا صادرات نفت كشورمان را با تداوم 
فشــار ها و محدودیت ها به ۴00 هزار و ســپس به 

صفر برسانند.
وزیر اطلاعات افزود: اگر توافق هســته ای حاصل 
نمی شد، صادرات نفت خام ایران بطور قطع متوقف 
می شــد و فشــار ها نیز شــدید تر می شــد. او گفت: 
برخی گشــایش ها در خصوص رفع تحریم ها زمان 
بر اســت ولی با این حال مسئولان كشــور تا تحقق 
كامل تعهدات طرف مقابل همه تلاش خود را صرف 

خواهند كرد.
علوی با بیان اینكه ســال ۱3۹۴ سال بسیار سختی 
به لحاظ مالی و محدودیت ها بود ولی به لطف الهی 
و تدبیر دولت این مشكلات به حداقل رسید، گفت: 
دولت یكی از ســال های بسیار ســخت را پشت سر 
گذاشت و با همه محدودیت ها حقوق كاركنان دولت 

را پرداخت كرد.
وزیــر اطلاعــات با تبییــن نقش امنیــت و آرامش 
در جامعــه و آثار مترتب بر معیشــت مــردم گفت: 
در حالی كه بســیاری از كشــورهای اطــراف ما و 
حتی كشــورهای اروپایی با چالش امنیتی رو به رو 
هستند كشــور ما در بالا ترین رتبه امنیت و آرامش 
قــرار دارد و این به بركت همدلی و مشــاركت مردم 
و دستگاه های مســئول از جمله نیروی انتظامی، 
وزارت اطلاعات، ارتش، ســپاه، بســیج و شورای 

عالی امنیت ملی است.
او با تاكیــد بر اینكه بایــد این امنیت را قدر دانســت 
و كمک كرد در كنار امنیت و نشــاط مــردم اقتصاد 
مقاومتی را در كشــور عملیاتی كرد تا آســیب پذیری 
كشور در جهات مختلف به حداقل خود برسد، افزود: 
سرویس های اطلاعاتی و جاسوسی دشمنان همواره 
تلاش كرده و می كنند تا امنیت كشــور را مخدوش 
و آن را ناامــن كنند ولی به لطــف الهی در این هدف 

ناكام مانده اند.
علوی با اشاره به اینكه به لطف جامعه ۸0 میلیونی 
و ۱۶0میلیــون چشــم بینــا، همــه تلاش هــای 
دشــمنان و عوامل آنان در پنجه اطلاعاتی ایران 
اســلامی قــرار گرفته اند و قــدرت هیــچ مانوری 
ندارنــد گفت: بدخواهان و جبهه اســتكبار تلاش 
می كنند تا صدای انفجاری در گوشــه ای از كشور 
شــنیده شود ولی به یمن الهی و وحدت آحاد مردم 
و حضور بموقــع در عرصه های سیاســی از جمله 
انتخابات و راهپیمایی تیر آنان به ســنگ خورده و 

سرخورده شدند.

عصرایراننوشت:احمدینژادچگونهرایمیآورد؟
حلقه های نزدیک به احمدی نژاد نیز از نیروهایی تشكیل شده اند كه یا پرونده های قضایی دارند مانند رحیمی، بقایی و جوانكفر یا همچون 

مشایی زیر اتهام های جدی قرار گرفته اند و یا افرادی هستند كه شناخته شده نیستند

ایلنانوشت:رقابتفرماندهانسابقنظامیاصولگرابافعالاناصلاحطلب
تیغ رد صلاحیت بر گردن اصلاح طلبان نشست اما مسعود پزشكیان در صحنه باقی ماند تا در كنار برخی چهره های كمتر شناخته شده، 

لیست اصلاح طلبان برای رقابت با اصولگرایانی كه عموما مدیران عزل شده دولت احمدی نژاد بودند، تكمیل شود.

فرارونوشت:پارلماندرسایه؟
از آنجا كه ما در كشور خود فاقد حزب هستیم، پیشنهاد تشكیل »پارلمان در سایه« مطرح شده كه اگرچه لزوم آن احساس می شود اما از 

آنجا كه ما حتی در كار فراكسیونی هم مشكل داریم امكان تشكیل »پارلمان در سایه« وجود ندارد.

جهاننیوزنوشت:رازتبدیلشدنروزنامهخانوادگیهاشمیبهتریبوناحمدینژاد!
كافی است احمدی نژاد یک جمله دو كلمه ای بگوید تا روزنامه آرمان – روزنامه خانوادگی هاشمی رفسنجانی- این بار به جای هاشمی و 

فرزندانش همان دو جمله محمود احمدی نژاد را تیتر یک بزند!

رجانیوزنوشت:آیابازهماشتباهاتتقصیراطرافیانهاشمیاست؟
تاریخ معلم انسانهاست و خوب است هاشمی رفسنجانی از سرنوشت سیاسیون و بزرگانی چون آیت الله منتظری كه در جایگاه بالای 

سیاسی قرارداشتند ولی از مدیریت دفتر و اطرافیانشان و آنچه به نام و اسم آنها انجام می شد بی خبر بودند عبرت بگیرد.

عكس روزسایت نگار

مراسم تودیع و معارفه 
دادستان كل كشور 
صبح امروز سه شنبه با 
حضور آیت الله صادق 
آملی لاریجانی رئیس 
قوه قضائیه و دیگر 
مسئولان قضایی در كاخ 
دادگستری برگزار شد.

خبرنامه

برایپاسخبهگستاخیهایعربستانآمادهایم
این برجام تاکنون چه نتایجی برای مردم داشته که برجام های دیگری را بپذیریم؟ 

فرمانده كل ســپاه پاســداران انقلاب اســلامی با اشــاره به بــروز انحراف و 
رفتارهای ضدانقلاب برخی اشــخاص منتســب به انقــلاب و نظام تصریح 
كرد: ملت انقلابی و مؤمن ایران اســلامی اجازهٔ رشد جوانه های خیانت این 
جریان، كه به دنبال كور كردن راه امام هستند را هرگز نخواهد داد. سرلشكر 
پاسدار محمدعلی جعفری در اولین جلسه شورای عالی فرماندهان سپاه در 
سال ۹۵ درخصوص برجام نیز با بیان اینكه برجام هرگز سندی افتخار نبوده 
و نخواهد بود، به تلاش ها برای ســریال برجام ها اشــاره كرد و خاطرنشان 
شد: مردم ما با اكراه این برجام را پذیرفتند مگر این برجام تاكنون چه نتایجی 
برای مردم داشــته كه برجام های دیگری را بپذیریم؟ مردم ما، روحیه و تفكر 
انقلابی را هرگز بــا روحیه و تفكر انفعالی عوض نمی كنند. جعفری همچنین 
با اشــاره به اظهارات دولتمردان آمریكایی درخصوص توان موشــكی ایران 
تصریــح كرد: ما قبل از آنكه بــرای گزینه های سیاســی و دیپلماتیک آماده 
باشــیم برای گزینهٔ نظامی آماده شــده ایم. ما از جنگ اســتقبال نمی كنیم، 
اما به گزینهٔ نظامی اگر پیش آید، مانند هشــت ســال دفاع مقدس به عنوان 

یک فرصت نگاه می كنیم.

ملتاجازهرشــدجوانههایخیانترانمیدهد
سرلشــگر جعفری با تبیین مسائل جاری كشــور و تحولات منطقه و نقشه ها 
و ترفندهای جدید جبهه دشــمن علیه انقلاب و نظام اســلامی و چگونگی 
مقابله با آن ها اظهار كرد: حفظ ظرفیت بقا در انقلاب اســلامی متناسب با 
شــرایط منطقه و كمک به پیشرفت آن، اساس پاسداری غیرمحافظه كارانهٔ 

ما از انقلاب اسلامی است.
وی با اشــاره به استحكام ماهیت انقلاب اســلامی و تأثیر آن بر تلاش های 
دشــمنان برای مقابله بــا آن افزود: هاضمــهٔ انقلاب اســلامی عظیم تر از 
بحران هایی بوده كه به آن تحمیل شــده اســت چه جنگ، چــه ترور ها، چه 
تحریم ها، چه فتنه ۸۸ و چه تحولات سیاسی نظیر روی كارآمدن دولتی مثل 
دولت اصلاحات و مجلســی مانند مجلس ششــم؛ اما تاریخ انقلاب نشــان 
می دهــد هركس به دنبال اســتحاله نظــام و توقف انقلاب اســلامی بوده، 
ماهیت انقلاب اســلامی او را مضمحل و بی اعتبار كرده است. فرمانده كل 
ســپاه تصریح كرد: ما شرایط سخت و دشــواری را تجربه كرده ایم، سِرّ عبور 
انقلاب از این شــرایط ســخت همین روح انقلابی مردم ما بوده اســت كه با 
پرچمداری حضرت امام )ره( و مقام معظم رهبری )مدظله العالی( توانســته 

است بر عظیم ترین قدرت های تاریخ غلبه كند.
وی بــا بیان اینكــه نباید نگران رفتارهــای ضدانقلابی بعضی از اشــخاص 
منتسب به انقلاب و نظام بود، خاطرنشــان كرد: در مسیر انقلاب متأسفانه 
بزرگانــی حتــی در مقیاس جانشــینی حضرت امــام رحمه الله، كــه بدلیل 
فقــدان درک و موقعیــت ممتاز انقــلاب و تحریک پذیری از ســوی عناصر 
بیگانــه و ضدانقــلاب از مســیر انقلاب كه توســط رهبری انقــلاب تعریف 
شــده بود منحرف شدند، اما انقلاب اســلامی قدرتمند تر از گذشته و به دور 
از تعلق به اشــخاص، شكافتن مســیرهای جدید در جغرافیاهای دوردست 
را رقــم زده و می زند. فرمانده كل ســپاه بــا تاكید بر اینكه تفكرات سیاســی 

كه در تعارض با انقلاب اســلامی و مسیر حق باشــد پایدار نمی ماند تصریح 
كرد: ایــن تفكــرات حتی اگــر هــم در مقطعی تشــكیل دولــت و مجلس 
 بدهند پــس از مدتی بــا اراده مردم از جغرافیای سیاســی كشــور و انقلاب 

كنار گذاشته می شوند.
سرلشكر جعفری افزود: در عین حال نباید از نظر دور داشت كه همواره نفوذ 
آمریكا در كشــورهای مختلف از مسیر جریان سازان معارض غرب گرا عبور 
كرده اســت و این اســتراتژی موفق را آمریكا در مورد ما نیــز دنبال می كند. 
وی با تأكید بر ضرورت هوشــمندی ملی نســبت به خط نفوذ دشمن در دوره 
تاریخی نوین انقلاب اســلامی گفت: جریان ســازان غرب گرای جدید كه 
عوامل نفوذ راهبرد آمریكا هســتند در راهند، اما ملت انقلابی و مؤمن ایران 
اسلامی اجازهٔ رشد جوانه های خیانت این جریان، كه به دنبال كور كردن راه 
امام هســتند را هرگز نخواهد داد. سرلشكر جعفری افزود: گرچه شیوه های 
آمریكا در مقابله با انقلاب اســلامی تحول یافته اســت اما سپاه و نیروهای 
انقلاب با رصد و شناســایی به هنگام این شــیوه ها، مسدود نمودن راه نفوذ 

آنان را كماكان با قدرت دنبال می كنند.

برجامهرگزسندافتخارتلقینمیشود
فرمانده كل سپاه در بخش دیگری از ســخنان خود با طرح این سوال كه آیا 
برجام می تواند الگویی برای حل سایر مشكلات محسوب شود؟ گفت: برجام 
هسته ای اگر به عنوان یک الگو تلقی شود، نشانهٔ كوتاهی فكر و نوعی خود 
تحقیری اســت. افرادی هم كه امروز از ســریال برجام ها سخن می گویند، 
ناخواســته  همان مســیر ضدانقلاب را در پیش گرفته اند و می خواهند مردم 
بزرگ ما را تحقیر نمایند. وی تأكید كرد: نتیجهٔ تفكر ارزش گذارانه به تعامل 
با جهان بدون محاسبات انقلابی، ایستادگی و مقاومت برای تحقق اهداف 

و مصالح نظام و كشور، غربزدگی مزمن خواهد بود.
سرلشــكر جعفری برجام را نســخهٔ حداقلی احقاق حق مردم ایران دانست و 
اظهار كرد: برجام هرگز به عنوان یک سند افتخار تلقی نشده و نخواهد شد. 
هرچند مقاومت هسته ای ملت ایران كه دشمن را مجبور به تغییر استراتژی 
ســاخت، یک افتخار بود اما این مقاومت با بخشــی از نتیجه آنكه برجام بود 
متفاوت اســت. وی تصریح كرد: برجام یک نســخهٔ دیپلماســی است كه با 
فرجام نامعینی كه بخش اعظم آن تعهدات دشــمن بدعهد و كینه توز است، 

نمی تواند مدل رفتار حاكمیتی نظام در موضوعات دیگر قلمداد شــود.
سرلشــكر جعفری در تشــریح عوامل و عناصر اصلی تأثیــر گذار در مقاومت 
هســته ای ایران اســلامی گفت: مقاومت هســته ای مربوط به شــجاعت 
انقلابی رهبــری عزیز در هدایت انقــلاب و مواجهه با تهدید نظام ســلطه، 
مجاهدت علمی دانشــمندان در آزمایشــگاه ها و تأسیسات هسته ای، صبر 
انقلابی مردم، ایستادگی برابر تحریم ها و بالاخره مربوط به پیوند ناگسستنی 

مردم و رهبری است.
وی با اشــاره به برخی زمزمه ها و تلاش ها در مطرح ساختن سریال برجام ها 
تصریــح كرد: در ســالهای دور و نزدیک، ما هرگز بــه برجام های دیگر فكر 
نمی كنیــم و به غلبه بر دشــمن و خاموش كردن صداهــای تهدیدآمیز آنان 

و ایســتادگی روی اصــول و ارزشــهای انقلابیمــان می اندیشــیم. فرمانده 
كل ســپاه تأكید كــرد: مردم مــا با اكراه ایــن برجــام را پذیرفتنــد مگر این 
برجــام تاكنون چــه نتایجی بــرای مردم داشــته كــه برجام هــای دیگری 
را بپذیریــم؟ مــردم مــا، روحیــه و تفكــر انقلابی را هرگــز با روحیــه و تفكر 
انفعالــی عــوض نمی كنند، اگــر این گونه بــود این قدر شــهید نمی دادیم، 
 در حالــی كــه هنــوز كاروان شــهداء در راه اســت و نــوای آنــان هــر روز 

شنیده می شود.

ســپاهآمادهپاسخبهگستاخیهایعربستاناست
سرلشكر جعفری در واكنش به مواضع و اظهارات اخیر دولتمردان آمریكایی 
در موضوع موشــكی كشور نیز گفت: سالهاســت ما با فرض جنگ گسترده 
با آمریكا و متحدینش قدرت ســاخته ایم و همــهٔ ظرفیت ها و توانمندی خود 
را بــرای پیروزی های قاطع در برابر چنین دشــمنانی گســترش داده ایم. ما 
قبل از آنكه برای گزینه های سیاســی و دیپلماتیک آماده باشیم برای گزینهٔ 
نظامی آماده شــده ایم. فرمانده كل ســپاه تأكید كرد: ما از جنگ اســتقبال 
نمی كنیم، اما به گزینهٔ نظامی اگر پیش آید، مانند هشــت سال دفاع مقدس 
به عنوان یک فرصت نــگاه می كنیم و آمریكا هم مثل گذشــته هیچ غلطی 

نمی تواند بكند.
وی با اشاره به دســتاورد ها و توانمندی های موشكی ســپاه و تأكید بر ادامه 
مسیر توسعه آن تصریح كرد: موشک هایمان كه دقیق تر و ویرانگر تر شده اند 
بیــش از پیش تكثیر خواهند شــد و موضــع آمریكایی ها انفعالی و ناشــی از 
شدت وحشتی اســت كه از توان و آمادگی های موشكی ســپاه پیدا كرده اند 
لذا دشــمنان باید در این وحشت بمانند و دســت و پا زدنهای بیشتر، آن ها را 

سریع تر در باتلاق خود ساخته شان فرو خواهد  برد.
فرمانده كل ســپاه در ادامــه پیرامون نگاه و رفتار ســپاه در قبــال اقدامات 
اخیــر برخی از كشــورهای عربی درشــورای همكاری خلیــج فارس گفت: 
رژیم هایی نظیــر عربســتان، بحرین و ماننــد آن ها، مظهر عقــب ماندگی 
سیاسی مدرن هســتند و سپاه برای پاســخ به گســتاخی ها و رفتار سفیهانهٔ 
آن ها، كه ناشــی از تكیه بــه قدرت آمریكاســت با طراحــی و برنامه ریزی، 
آمادگی هــای لازم را ایجــاد كــرده و منتظر دســتور می باشــد. وی تصریح 
كرد: امــروز رفتار ذلیلانــه حكام برخی از كشــورهای عربــی در حمایت از 
اســرائیل و قتل عام مردم بیگناه یمن و فلســطین توســط حكام آل سعود، 
آبــرو و عزت امت عربــی را در معرض خطــر قرار داده اســت، در عین حال 
 مطمئن هســتیم مردمان ســرزمین های عربــی بزودی تیغ هــای انتقام را 

برخواهند كشید.
سرلشــكر جعفــری با تأكید بــر اینكه »ما همچنــان از بقای نظام ســوریه و 
حاكمیت و یكپارچگی ســرزمینی آن حمایت می كنیــم و هرگز اجازه تجزیه 
هیچ یک از سرزمین های اســلامی را نخواهیم داد« گفت: ما تجزیه را یک 
راهبرد انگلیسی، آمریكایی و صهیونیستی می دانیم، لذا هرگز اجازه تضعیف 
ملت های مســلمان را نداده و از فلســطین نیز همانند گذشته با همهٔ توان و 

قدرتمان دفاع خواهیم كرد.


